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Aanwezig: 
 

Voorzitter en commissiegriffier 
R.H. Rebel (voorzitter) 
K.E. de Rooij (commissiegriffier) 
 
Commissieleden  
• VVD-fractie:  

J. Ribberink, C. Loenen (lijstopvolger) 
• Fractie Leefbaar Huizen: 

L. Veer-Thiel, F.E.R. Koning 
• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 

G.J. Horst, P.B.M. Schouten (lijstopvolger) 
• CDA-fractie: 

D.C. van Deutekom 
• D66-fractie:  

S.G. Bruins 
• GroenLinks-fractie: 

K.S. Rienstra (tot 21:51 uur) 
• PvdA-fractie:  

K. Gencer, N. Honing (lijstopvolger) 
• ChristenUnie-fractie: 

W. Doorn 
• SGP-fractie: 

R.J.C. Bource 
• Transparant Huizen-fractie: 

L. Schaap, A. Honing (lijstopvolger) 
 

 
College 
R.G. Boom, K. van Werven, F.F.H. van der Kleij, N. Meijer (tot 21:59 uur) 
 
Afwezig: 
 
• R.W. de Bruijn (Leefbaar Huizen), H.A.M. van Kempen (VVD), D.H. Hettema (SGP)  

 

Resumé van de openbare commissievergadering Fysiek Domein 
 
Datum: 13 september 2023 
Aanvangstijd:  20.00 uur 
Eindtijd: 22.48 uur 
Locatie:  Raadzaal gemeentehuis van Huizen 
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1.  Opening 
 De voorzitter opende de vergadering om 20:00 uur en verwelkomde alle aanwezigen.  
 
2. Mededelingen 
 De voorzitter meldde dat bericht van verhindering was ontvangen van: 

• Mevrouw Van Kempen (VVD) 
• De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) 
• De heer Hettema (SGP)  

  
3. Vaststellen vergaderorde 

Overeenkomstig het voorstel van de voorzitter besloot de commissie in te stemmen met 
een gewijzigde vergadervolgorde in verband met de aanwezige insprekers voor twee 
onderwerpen op de agenda. Besloten werd om agendapunt 7.3 en achtereenvolgens 
agendapunt 7.10 als eerste bespreekpunten te behandelen, waarna dan vervolgens de 
geplande vergadervolgorde zal worden aangehouden.   

 
4. Vaststellen resumé(s) 
 
4.1 Resumé commissie Fysiek Domein d.d. 28 juni 2023 

Ongewijzigd door de commissie vastgesteld. 
4.2 Resumé openbare gecombineerde commissies d.d. 21 juni 2023 

Ongewijzigd door de commissie vastgesteld. 
4.3 Resumé besloten gecombineerde commissies d.d. 21 juni 2023 

Ongewijzigd door de commissie vastgesteld. 
 
5. Informatie van het college 
 
5.1 Mededelingen van het college en/of portefeuillehouder(s) 
 De mededelingen 4, 5, 6, 7, 9 en 12 waren aangemeld voor behandeling en 

toegevoegd aan de agenda als de bespreekpunten 7.7 tot en met 7.12. De overige 
mededelingen werden voor kennisgeving aangenomen.  

  
5.2 Mondelinge mededelingen omtrent actuele ontwikkelingen 
 Er waren geen mondelinge mededelingen. 
  
5.3 Vragen aan het college 

• Wethouder Van Werven beantwoordde de vragen én aanvullende vragen van de 
heer Koning (Leefbaar Huizen) over rivierkreeftjes in het Bad Vilbelpark.  

• De heer Horst (Dorpsbelangen Huizen) heeft aangegeven de beantwoording op de 
gestelde vragen graag schriftelijk te willen ontvangen. Deze beantwoording zal dan 
worden opgenomen in de agenda van de volgende commissievergadering Fysiek 
Domein.  

• Wethouder Boom beantwoordde een aanvullende vraag en heeft aangegeven dat 
de beantwoording op de reeds gestelde vragen nog niet gereed is en dat deze 
commissievragen nog schriftelijk worden beantwoord. 
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6. Spreekrecht voor burgers. 

Er hebben vier personen ingesproken voorafgaand aan de behandelpunten:  
  

o Bij agendapunt 7.3, Maatregelen Nieuwe Bussummerweg, spraken in: 
- Dhr. Luchtmeyer (bewoner Nieuw Bussummerweg)  
- Mevrouw Vosters (bewoner Nieuw Bussummerweg) 

 
o Bij agendapunt 7.10, Mededeling over stand van zaken HOV, spraken in: 

- De heer Haazen (bewoner Antilope) 
- De heer Torremans (bewoner Antilope)  

7. Behandelpunten. 
 

7.3  Maatregelen Nieuwe Bussummerweg 
Dhr. Luchtmeyer (bewoner Nieuwe Bussummerweg) en mevrouw Vosters (bewoner 
Nieuwe Bussummerweg) spraken in over het visiedocument Nieuwe Bussummerweg.  
Nadat de insprekers de diverse vragen vanuit de commissie hadden beantwoord, werd 
de informatie meegenomen in de bespreking van agendapunt 7.3. 
 
Wethouder Van Werven beantwoordde de diverse vragen vanuit de commissie.  
 
Advies commissie:  
De commissievertegenwoordigingen van de fracties van SGP, Leefbaar Huizen, VVD, 
Transparant Huizen, D66 en CDA adviseerden de raad in zijn vergadering van 28 
september a.s. in te stemmen met dit voorstel.  
De commissievertegenwoordigingen van de fracties van ChristenUnie, PvdA, 
GroenLinks en Dorpsbelangen Huizen behielden een standpunt voor en namen het 
voorstel mee terug voor nader overleg met de fractie.  

   
7.10 Mededeling over stand van zaken HOV/Oost west as 

De heren Haazen en Torremans (beide bewoners van de Antilope) spraken in over de 
HOV Oost west as.  
Nadat de insprekers de diverse vragen vanuit de commissie hadden beantwoord, werd 
de informatie meegenomen in de bespreking van agendapunt 7.10.  

 
Wethouder Boom beantwoordde de diverse vragen vanuit de commissie.  
 
Toezegging:  
Wethouder Boom heeft toegezegd om op het moment dat het uitvoeringsontwerp 
concreet is, een bijeenkomst voor de commissie te beleggen om hierover het gesprek 
met elkaar aan te gaan.  
 

7.1  Verbonden partijen, waaronder regio G&V en MRA  
 Wethouder Boom beantwoordde de door de commissie gestelde vragen.  
  
7.2 Botterstraat 6a verklaring van geen bedenkingen 

Wethouder Boom beantwoordde de door de commissie gestelde vragen. 
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 Advies commissie:  
De commissie adviseerde de raad in zijn vergadering van 28 september a.s. bij het 
agendapunt “Hamerstukken” in te stemmen met het voorstel.  

 
7.4 Beleidsplan gladheidbestrijding 2023-2030 
 Wethouder Van Werven beantwoordde de door de commissie gestelde vragen. 

Advies commissie:  
De commissie adviseerde de raad in zijn vergadering van 28 september a.s. bij het 
agendapunt “Hamerstukken” in te stemmen met het voorstel.  

 

7.5 Resultaatbestemming 2022 en 1e en 2e begrotingswijziging 2024 OFGV  
 Burgemeester Meijer beantwoordde de door de commissie gestelde vragen. 

Advies commissie:  
De commissie adviseerde de raad in zijn vergadering van 28 september a.s. bij het 
agendapunt “Hamerstukken” in te stemmen met het voorstel.  

 
7.6 Wijziging Gemeenschappelijke Regeling Omgevingsdienst Flevoland & Gooi en 

Vechtstreek 
 Burgemeester Meijer beantwoordde de door de commissie gestelde vragen. 

Advies commissie:  
De commissie adviseerde de raad in zijn vergadering van 13 juli a.s. bij het agendapunt 
“Hamerstukken” in te stemmen met het voorstel.  

 
7.7  Mededeling over rechterlijke uitspraak inzake speelbos 
 Wethouder Boom beantwoordde de door de commissie gestelde vragen. Daarbij stelde 

wethouder Boom de vraag aan de commissie of zij achter het door de gemeenteraad 
genomen besluit blijven staan met betrekking tot het speelbos. Een meerderheid van de 
commissie heeft aangegeven te volharden in de aan het college gegeven opdracht en 
te accepteren dat eventuele kosten daarbij voor rekening van de gemeente zullen 
komen, waarbij de wens is uitgesproken door enkele fracties om deze kosten dan wel 
vooraf inzichtelijk te maken.  

 
7.8  Mededeling over Bad Vilbelpark 
 Wethouder Van Werven beantwoordde de door de commissie gestelde vragen. 
 
7.9  Mededeling over aanbesteding wijkonderhoud 
 Wethouder Van Werven beantwoordde de door de commissie gestelde vragen. 
 
 Toezegging:  

 Wethouder Van Werven zegde toe om nog dit jaar een presentatie te geven over 
uitgebreidere mogelijkheden van samenwerking op het gebied van wijkonderhoud.  

 
7.11 Mededeling over uitvoeringsprogramma 2023 – 2026 Mobiliteitsplan Huizen 

Wethouder Van der Kleij beantwoordde de door de commissie gestelde vragen.  
 
7.12 Mededeling over evaluatie senioren wooncoach 
 Wethouder Boom beantwoordde de door de commissie gestelde vragen. 
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8 Toezeggingenlijst  

• Conform het voorstel werd ingestemd met het afvoeren van de toezeggingen met 
nummers 10, 15, 20, 21 en 22.  

 
9 Rondvraag 

• De heer Horst (Dorpsbelangen Huizen) stelde diverse vragen over de status van de 
verduurzaming van gemeentelijke gebouwen, hoeveel subsidie er wellicht al is 
ontvangen of nog volgt én over achterstallig onderhoud door de gemeente. 
Wethouder Boom verzocht in zijn reactie om deze vragen schriftelijk toe te sturen, 
zodat deze vervolgens schriftelijk beantwoord kunnen worden.  
 

• Wethouder Boom beantwoordde de vraag van de heer Schaap (Transparant 
Huizen) over stand van zaken over ontwikkelingen Silverdome.  

  
 Sluiting 

De voorzitter sloot om 22:48 uur de commissievergadering Fysiek Domein.  
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 18 oktober 2023 
 
De commissiegriffier, De voorzitter,  
 
 
 


